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السلام عليكم ورحمة الله وبركاته. بمناسبة المنزر الجميل العظيم مع السما مع النجوم مع القمر. مع البحر اللي ربنا سبحانه وتعالى من
علينا به ده انت كل واحد مننا بيطلب من ربنا طلبين يوميا سبعتاشر مرة. ده ده حاجة احنا بنعملها في الصلاة في الفاتحة يا جماعة.

سبعتاشر مرة بنطلب من ربنا
طلبين الطلب الاولاني بنتوسل لربنا باسمه الهادي انه يدينا الهداية. والطلب التاني بنتوسل الى الله باسمه المؤمن انه يدينا الامن

والامان تمام. طب باسمه الهادي كلنا عارفينها. اهدنا الصراط المستقيم. ان احنا بنطلب من ربنا سبعتاشر مرة في اليوم الهداية. طب
بنطلب باسم الله المؤمن الامن

الامان فين؟ كلمة امين اللي بنقولها بعد الفاتحة امين. امين في علماء لغة وعلماء تفسير قالوا ان امين من امن من الامان يعني كأن
احنا بنقول امنا يا رب. يا رب احنا عايزين الامان يا رب. احنا عايزين الامن والامان في الدنيا. عايزين الامن والامان في القبر. عايزين

الامن والامان بعد
الموت عايزين انا قاعد يا جماعة بص للبحر دلوقتي وسرحان مع نفسي كده يعني هو ايه الفرق بين الدنيا والاخرة؟ قلت سبحان الله

يعني لو الدنيا دي هي المكان اللي الواحد فيه
والاخرة دي مسلا امريكا مسلا يعني ده انا انا بسرح مع نفسي كده يعني ان اللي هيموت ده بالتأكيد هو مش عايز يرجع تاني. احنا لما

حد من حبايبنا بيموت احنا
بيصعب علينا اللي مات. رغم ان ورا احنا كان احسن مليون مرة من اللي احنا فيه ده. ورغم ان هو في واقع ممكن يكون لا يتمنى ان

هو يرجع للي احنا فيه ده. امنا يا رب بعد
الموت امنا يا رب يوم القيامة يوم الفزع الاكبر. يوما كان عبوسا قمطريرا ام منا. طب يعني سبحان الله العزيم ليه دول الطلبين اللي

بنطلبهم من ربنا سبعتاشر مرة في اليوم. لان يا اخوانا طب ليه مسلا الفاتحة مش ارزقنا يا رب؟ ليه اهدنا الصراط المستقيم؟ ليه مش
ارزقنا؟ انت لو لم ترزق هتعيش في

وفي الاخرة هتدخل الجنة بازن الله. انما من غير هداية انت في الاخر هتروح جهنم. من غير هداية ليس بين العبد وبين جهنم الا ان
يموت. فالهداية يا جماعة سر السعادة يا اخوانا السعادة مش سببها الفلوس. السعادة مش سببها اللي انتم عارفين الجراح اللي بيعمل

عملية الجسم ميت! هو انت مهما
الورم انت الجسم ده لازم يرجع في الحياة. عشان العملية دي يبقى لها قيمة بعد كده. فبالزبط كده احنا عايزين نجيب فلوس عشان

نبقى سعداء. انت بتعمل عملية لجسم ميت
طب عايز اخد دكتوراه عشان ابقى سعيد بتعمل عملية لجسم ميت. طب عايز اتجوز واجيب زرية عشان ابقى سعيد بتعمل عملية

لجسم ميت. ايه يا عم فيه ايه ؟ امال امتى ابقى سعيد؟ لما الاول
تبقى حي لما الايمان ومعرفة ربنا تيجي في قلبك ساعتها انت بقيت حي ساعتها الفلوس تجيب سعادة والزواج يجيب سعادة والزرية

تجيب سعادة والمركز الشهادة والنجاح كل ده يجيب سعادة. بس بعد ما يبقى العملية بتتعمل لجسم حي الاول. فليه بنقول اهدنا
سبعتاشر مرة بنطلب ليه ؟ لانك من غير هداية هتعيش تعيس دنيا

اخرة انت ممكن تعيش من غير رزق. انت ممكن تعيش من غير شهادة. انت ممكن تعيش من غير ما تدخل كلية. انت نفسك فيها. انت
ممكن تعيش من غير ما تتجوز. انما انت مستحيل تعيش من غير

الهداية الحياة هتبقى ضلمة في ضلمة والعياز بالله. هتجري على مين لو حصل لك ازمة الا على الله سبحانه وتعالى وده هو معنى
الهداية. الطلب امين. امنا يا رب امنا ليه ؟ لان احنا تمانية مليار واحد على وجه الارض. منهم ستة مليار واحد ما يعرفوش يعني ايه لا

اله الا الله
انت فاكر ان ان يعني كل الناس كده ماشية امنا من ان احنا نرتكس امنا من الكفر امنا من النفاق امنا من الرياء امنا من ان احنا نيجي

والعياز بالله ننتكس قبل الموت ان العبد ليعمل بعمل اهل الجنة حتى ما يكون بينه وبينها الا ذراع. خلاص
خطوة فيسبق عليه الكتاب. الرسول يقول فيما يرى للناس. يعني هو شكله صالح بس هو من جوة عنده حتة وحشة. عنده حاجة في

قلبه وحشة فيعمل عمل اهل النار فيدخلها الامان. في ناس عايشة تحت التهديد يا جماعة ما حدش يقدر يعيش من غير امان. لو ملك
ومش امن ما يقدرش يعيش. لو ملياردير
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من غير امان ما فيش طعم للفلوس. من غير امان ما فيش طعم لاي نعمة. فربنا علمنا ان احنا نتوسل اليه. سبعتاشر مرة يوميا باسم
الله الهادي واسم الله المؤمن. لان الحاجتين اللي ما ينفعش نعيش من غيرهم. هم الهداية والامان. اي حاجة تانية تقدر تعيش من

غيرها
اي حاجة تانية تقدر تكمل من غيرها. هتبقى متضايق بس هتكمل. انما من غير هداية ومن غير امان. ما عدش فيه اي معنى للحياة.

طب انا بقول الكلام ده ليه بقى؟ في الوقت ده باقول
عشان واحنا بنقرأ الفاتحة نعرف احنا بنطلب من ربنا ايه. انت بتطلب اغلى عطائين في الوجود يبقى لازم بقى وانت بتقرأي الفاتحة
في الصلاة كده وبتقولي اهدنا الصراط المستقيم. لازم وانت بتقول امين. لازم وانت بتثني على الله. الحمد لله رب العالمين الرحمن

الرحيم. لازم الفاتحة دي نبقى
فيها لان احنا حقيقة بنطلب من ربنا سبعتاشر مرة في اليوم اغلى حاجتين. اللهم امنا مما نخاف. اللهم امن روعاتنا اللهم اهدنا اللهم

اهد قلوبنا. اللهم اهدنا اليك صراطا مستقيما. اللهم انا نسألك العفو والعافية. اللهم انا نسألك الفردوس الاعلى ونستجير بك
من النار. اللهم استعملنا ولا تستبدل بنا. اللهم اغث اخواننا في غزة. اللهم انصر اخواننا في غزة. اللهم رد المسلمين الى دينهم ردا جميلا

اللهم بلغنا رمضان واجعلنا فيه من الفائزين. اللهم اجعلنا ممن تغفر لهم في ليلة النصف من شعبان. اللهم يا ربنا
اجعلنا ممن تقبل اعمالهم في رفع الاعمال اليك في نهاية شعبان. ربنا تقبل منا انك انت السميع العليم. وتب علينا انك انت التواب

التواب الرحيم جزاكم الله خيرا


